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Besluitenlijst 

van de hybride vergadering van de  

Adviesraad Sociaal Domein Rijswijk (ASD)  

d.d. 6 november 2024 

Aanwezig: Arnoud van Drunen (voorzitter), Els Kamphuis, Emmy Meurs, Hanny van Dijk, Lauren van 

Damme, Gerard Koster, Thomas Miog, Ellen Wesseling (verslag Wendy Smaal, contactpersoon Kim 

Nossent) 

Afwezig: Albert Hol, Magriet van Leuveren 

Aanwezig bij Raadsinformatiebrief programma Rijswijk samen dichtbij: Karin van Assen 

 

Opening 

Vaststellen agenda 

Toelichting begroting van 2025 en resultaten van 2024 met Gertjan Willems  
Gertjan is verhinderd en sluit 11 december aan bij de adviesraad.  
 

Presentaties/toelichting ter informatie 

Raadsinformatiebrief programma Rijswijk samen dichtbij met Karin van Assen 

Karin is programmamanager van het programma Rijswijk samen dichtbij. Het plan is inmiddels 

goedgekeurd. De ASD heeft de raadsinformatiebrief ontvangen. Deze sluit aan bij het ongevraagd 

advies over het sociaal wijkteam van de ASD. Karin deelt sheets uit en licht deze toe. Het project 

Werken vanuit de bedoeling houdt in dat je als professional doet wat nodig is. De zelfredzaamheid 

van inwoners moet bevorderd worden. Soms lopen professionals aan tegen wetten die elkaar 

tegenwerken. Er wordt gekeken naar wat de inwoner nodig heeft, als wetten elkaar tegenwerken of 

regels niet goed werken, dan moeten deze waar mogelijk worden aangepast. De professionals uit 

verschillende teams moeten met de neus dezelfde kant uitstaan. Voor veel inwoners is het een 

zoektocht waar zij moeten zijn. De communicatie moet verbeterd worden. Van de inloopplekken die 

er al zijn (stadhuis, CJG, FSP/WSP), wordt meer 1 gezicht gemaakt. De vraag wordt verhelderd en als 

er meervoudige problematiek is, wordt door een casemanager een integraal plan gemaakt. Als een 

inwoner belt, wordt er een afspraak gemaakt om langs te komen. Er komt een algemeen nummer en 

het streven is om binnen 2 weken een fysieke afspraak te hebben. De gemeente wil sneller aan de 

voorkant beschikbaar zijn. Mocht iets niet snel lukken, dan zullen de professionals eerder reageren. 

Er is (op incidentele zaken na) geen extra geld dus de plannen moeten uitgevoerd worden met de 

medewerkers en middelen die er zijn. De ASD merkt op dat dit een cultuurverandering betreft. Karin 

beaamt dit, er worden met de teams ook sessies gehouden en gesprekken gevoerd. Collega’s moeten 

zich aanpassen. Karin vraagt aan de leden of zij de door haar uitgedeelde 9 doelen kunnen bekijken 

en of zij nog iets missen, met het verzoek dit voor het einde van het jaar terug te koppelen. Op dit 

moment worden de projectplannen gemaakt, er kan nu nog geschrapt of gefocust worden. Op 21 

november tussen half 4 en half 6 is een presentatie. De plannen worden uitgevoerd met respect voor 

de AVG, daarom wordt de inwoner betrokken. Karin stuurt op basis van de projectplannen t.z.t. een 
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planning naar de ASD. Na afloop van de aanbesteding worden bij het jeugdteam en sociaal wijkteam 

medewerkers in dienst aangenomen.   

Participatiebeleid (ingebracht door Thomas)  

Thomas licht zijn presentatie toe. Er zijn veel raakvlakken met sociaal domein. Een ASD-lid is naar de 

bijeenkomst sociale basis geweest. Er is geïnventariseerd wat er allemaal al is aan initiatieven en er 

waren ook veel aanvullingen. Wendy vraagt naar de terugkoppeling. N.a.v. de presentatie van 

Thomas, ziet de ASD wellicht een aankomend ongevraagd advies. Thomas maakt een voorzet, die 

wordt besproken in de ASD waarna eventueel een ongevraagd advies volgt.  

 

Uit te brengen adviezen aan B&W 

Het advies over brede Spuk wordt gemaakt.  

 

Mededelingen 

De voorzitter heeft Arnoud gesproken met Gertjan Willems over de financiën. Gertjan sluit op 11 

december aan bij de ASD.  

De motie voor behoud van de mantelzorgwaardering is aangenomen.  

De voorzitter heeft een kennismakingsgesprek gehad met het nieuwe hoofd beleid sociaal domein, 

Evelien Mulder.  

Een gesprek tussen de voorzitter en wethouder Gijs van Malsen wordt gepland.  

De voorzitter en contactpersoon ASD Kim Nossent, plannen een afspraak. Zij stuurt de nieuwe 

indeling van beleid sociaal domein. Zij bedankt vanuit het team de leden die afzwaaien.  

Overige bespreekonderwerpen 

Werksessie m.b.t. Welzijns- en armoedebeleid 

De aanwezige ASD-leden melden dat dit een prettige bijeenkomst was, het had ook een koppeling 

met het versterken van de sociale basis. Er zijn veel ideeën aangedragen en er zijn geen concrete 

afspraken gemaakt over de terugkoppeling. 

Omgevingsvisie Rijswijk  

De ASD stelt het op prijs dat zij op de hoogte zijn gebracht, maar zal niet overgaan tot advisering. De 

ASD wil wel graag op de hoogte worden gehouden.  

Beleidsregels ontheemden Oekraïne 2025 

De ASD heeft het advies uitgebracht en is bedankt voor de snelle beantwoording.  

Mail van Thomas over werving nieuwe leden en rol ASD bij bezuinigingen 

De vacature staat uit. De leden zijn niet allemaal enthousiast over de tekst. Mocht de vacature nog 

een keer uitgezet worden, dan kijken zij allemaal kritisch naar de tekst en laten zij deze aanpassen. 

Een ieder wordt gevraagd de vacature onder de aandacht te brengen bij mogelijke sollicitanten.  
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Besluitenlijst ASD d.d. 18 september 2024 

Het actiepunt veilige digitale werkomgeving ligt bij Evelien Mulder. De besluitenlijst wordt 

vastgesteld.   

Voorzittersoverleg H10 

Presentatie woonzorgvisie en verslag d.d. 18 september 2024 

Ter kennisgeving aangenomen. Gemeenten moeten meer aan digitale veiligheid doen. Er wordt voor 

gepleit om niet alle kwetsbare mensen in dezelfde wijken te plaatsen vanwege segregatie en 

leefbaarheid.  

Ingekomen stukken 

Re-integratieverordening Participatiewet Rijswijk 2023 

Sudesh Bisoendial sluit aan bij de ASD op 11 december.  

Inclusie en anti-discriminatie agenda 

Wendy vraagt Kerstin naar het antwoord op het advies van de ASD.  

Verzonden stukken 

Advies ASD over de nieuwe WMO-verordening  

Advies ASD over beleidsregels ontheemden Oekraïne 

Rondvraag 

Geen vragen.  

Sluiting 

Er wordt deze vergadering afscheid genomen van 2 leden. Omdat de andere 2 vertrekkende leden 

niet bij de vergadering konden zijn, is het voorstel om eind januari/begin februari bij elkaar te 

komen. De voorzitter neemt contact op met de 2 afwezige leden.  

De vergadering wordt gesloten om 20.15 uur. 

 


